نم وذج إف صاح طبي Medical Declaration Form



Dear Insured:

Please Fill out the form correctly for the purpose of pricing and to ensure that you receive health care services as required according to your unfied policy benefit.

Addition

غزيزي المؤمن <u>له :</u> نأمل قيامك بتعبئة هذا النموذج بالشكل الصحيح لغرض الت*ن*معير ولضمان حصولك على خدمات الرعاية الصحية بالشكل المطلوب حسب منافع الوثيقة الموحدة .

Employee Name:		احمد عبدالكريم ابراهيم الهويمل			الموظف:	اسم	Entity	Name:	vtad /	rtad Al Akaria Company				اسم المنشأة:			
Gende	r:	Male	الجنس:	Nationality:	Saud	l	:	الجنسية:	Policy No. /	Cr No.:	10	10295	661	اري :	جل التج	قم الوثيقة/ الس	,
ID No	: 1	104544091	رقم الهوية:	Mobile No:	0530879	330	ال:	جوا	Marital Status	: Married	Ø	متزوج	Single		اعزب	ة الإجتماعية:	الحال
				for yourself or any o der the word (Yes):	f	No /	14	عم / Yes	العاتلة ن	ى أحد أفراد	يك او لد	، ادناه لد . :	ن الحالات ع تحت كله	د أي م المرب	عن وجو (نعم)في	رجى الإفصاح وضع إشارة √	رقم ي الحالة ب
1.	Any h	ospital admission	on during the	ast 12 months.		V				Add an entire		ATTURN TO BELLEVILLE		S	1000 - 100	مل تم التنويم بال	
2.	2. Have you been diagnosed with any of the following chronic diseases limited to: Autism, Benign Tumor, Cancer, Heart Diseases, Chronic Hepatitis C, Gallstones, Kidney failure, Urinary tract stones, thyroid goiter, Cysts, fibroid uterus, Hernias, autoimmune diseases or Multiple sclerosis.					. 2]		الغدة الدرقية،	تشخيصك بأي من الأمراض المزمنة التالية فقط: ، الأورام الحميدة, السرطان، أمراض القاب، الالتهاب الكبدي الفيروسي المزمن حصوات المرارة، الفشل الكلوي، حصوات الممالك البولية، تضخم الغدة الدرقية، ات، ورم ليفي بالرحم، الفتق، أمراض المناعة الذاتية أو التصلب المتعدد						لتوحد، الأورام ا بس، حصوات ال	
3.	Have you been diagnosed with any of the following congenital disorder or hereditary diseases limited to: Cerebral palsy, Sickle cell disorder, Thalassemia, hemophilia, metabolic diseases, Hydrocephalus, spinal muscle atrophy, genital malformations, Chromosomal abnormalities, Gaucher's disease, G6PD Deficiency, cystic fibrosis, hemochromatosis, Wilson disease, Polycystic Kidney Disease.					oolic]		ض التمثيل التناسلية،	هل تم تشخيصك باي من الأمراض الوراثية أو النشو هات الخلقية التالية فقط: الشلال الدماغي، اضطراب الخلايا المنجلية، الثلاسيميا، الهيموفيليا، أمراض التمثيل الغذائي، استسفاء الرأس، ضمور العضلات الشوكي، تشوهات الإعضاء التناسلية، أمراض الكروموسومات، مرض غوشر، مرض التكسر الفولي، التليف الكيسي، هيموكروماتوسيس، مرض ويلسون، تكيس الكليتين الخلقي الوراثي							1
4.	Have you been diagnosed with any of the following eye diseases <u>limited to</u> : Cataract, Glaucoma, Corneal diseases or Retinal diseases.]			مل تم تشخيصك باي من أمراض العين التالية <u>فقط:</u> مياه بيضاء، مياه زرقاء، أمراض القرنية أو أمراض الشبكية							.4
5.	Have you been diagnosed with any of the following bone diseases limited to: Vertebral disc prolapse, Scoliosis, Arthritis or Ligament tears.					Z]		او تمزق	هل تم تشخيصك باي من أمراض العظام التالية فقط : لإنزازق الغضروفي (الديسك)، انحراف العمود الفقري، التهاب المفاصل أو تمزق لأربطة							1
6.	Pregnant Females only:														<u>. b</u>	لأنثى الحامل فق	.6
	Current single pregnancy.						1			حمل حالي جنين واحد.							
	Current single pregnancy with previous CS delivery.													مابقة.	صرية س	عمل حالي مع قي	
	Curre	nt multiple preg	t multiple pregnancy.						حمل حالي متعدد الأجنة.								
	Expected delivery date:						r.21 .34		تاريخ الولادة المتوقع:								
(Please	decla		e is a medica	condition for you or					THE RESIDENCE		ك او لدي	ئتهم لمبية لديا	اي حالة ،	، وجود	ِ أفراد ا في حال	انات الموظف و الرجاء الافصاح	2
	المستشف Spital N		الحالة Condition	رقم الجوال Mobile No.	الطول (Ht. (cm)	الوزن (Wt. (kg	الهوية ID	رقم ا #	صلة القرابة Relationship	الجنس Gender		E	اد العائلة Employee				

Undert	aking															نفو بض	الإقرار وال
Ih en na infe I a full	ereby rolmer me) ha ormati gree th	nt will be on the as the right to co on needed to as nat (insurance c se of no declara	basis of such entact the hos sess the risk ompany nam- tion of any ca	mation are correct are information and that pital(s) I deal with to s). b) has the right to rejuses prior to the contract.	(insurance c collect any n ect the cover	ompany nedical age/claims		ا لتزویدها حود ای	ول الطلب سيتم علم ت التي أتعامل معها عدم الافصاح عن و مافة مؤمن له خلال	ال بالمستشفياه نطعة كلعاً عند	م الاتص ة أه التغ	الحق فم ر المطالب	تامین) لها پیم المخاط ف د فض	سركة ال ليها لتقا التأمين)	ة (اسم أ تحتاج إ شدكة ا	البيانات والمعلو يانات وأن شركا علومات طبية قد على أحقية (اسم بالات المذكورة	• أقر أن هذه الب باي مـ

New

خديد 🔽

Entity Stamp Employee Signature ختم جي

- اوافق على أحقيه (اسم شركة التأمين) في رفض المطالبة أو التحقية كليا عند عدم الاقصاح عن وجود. من الحالات المذكورة أعلاه التي نشأت قبل تاريخ التعاقد أو قبل تسجيل أو إضافة مؤمن له خلال فترة
- أقر بأني قد قر أت وفهمت جميع ماجاء في هذا النموذج كما أتعهد بأن عدم إشارتي أمام أي من الحالات المذكورة أعلاد يعتبر بمثابة نفي وجود مايستحق الإفصاح عنه وعليه أوقع

Date توقيع الموظف

• عدم تعبئة بيانات الطول والوزن سيؤدي إلى رفض تغطية تكاليف عملية جراحة السمنة المفرطة

Upon renewal of the policy form for any insured who has been insured for 11 open relevant or the policyste insule stands of speeds a doctoration from the months.

The insurer is not eligible to regress a readical declaration from the newbinsurance policy. If you need to add more dependents, an additional force should be filled.

It is illegal to sign this form by the employer instead of the employee.

I hereby confirm reading and understanding all points presented in this form and I agree that not marking any case is understood as "Nothing requires declaration" and I sign on these basis.

Failure to fill the weight and neight internation will result in refusal to cover the cost of

newborns when they are added to the existing health

obesity surgery.

- عند تجديد الوثيقة فيقه لا يحق للشركة طلب نموذج إفصاح لأي مؤمن له مضى عليه (١١) أشهر.
 لا يحق لشركة التأمين طلب نموذج إلهصاح طبي للعواليد الجدد عند إضافتهم على وثيقة التأمين الصحي السارية.
 في حل الحاجة لإضافة تابعين أكثر يتم تعبقة نموذج جديد.
 عند منظمة قبلم صاحب العمل بالترقيع بدلاً عن المؤمن له.

التاريخ